
 

 
 
 
 
 

3 OTÁZKY PRO JAKUBA ŽÁČKA 
 
Proč jste se rozhodl pro angažmá v Divadle Na zábradlí? 
Nikdo mě přesvědčovat nemusel. Spíš jsem šťastný, že taková nabídka přišla. Možnost pracovat s 
týmem lidi, který nyní na Zábradlí působí, je pro mě splněný profesní sen. 
 
Máte už za sebou zkoušení první inscenace s Janem Mikuláškem, jak se cítíte v novém hereckém 
kolektivu? 
Všichni kolem jsou na mě hodní. A já na ně taky. Na nějaké srovnávání je ještě asi brzo, ale základní 
rozdíl vnímám v tom, že když jsem nastupoval do HaDivadla, byl jsem mladý zpovykaný herec, 
který si spoustu věcí spojených s tímto povoláním idealizoval. Teď už se nebudu divit ničemu. Chci 
už jen v klidu dožít. 
 
Požitkáři jsou o smrti. Myslíte, že smrt může být v něčem pozitivní a obohacující? 
Abych na něco takového mohl odpovědět, bude myslím nejlepší počkat, až zemřu. Pokud to bude 
pozitivní, dám určitě vědět. 

 
 
 
 
 


